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 Puheenjohtaja Lea Kokko muistutti lautakuntaa kaupunginhallituksen ja 

teknisen lautakunnan iltakoulusta, joka pidetään 2.4.2025 klo 17.00 alkaen 
teamsilla. Iltakoulun aiheena on Savonlinnan Veden yhtiöittaminen. 

  
 Tero Juuti pyysi selvitystä Savonniemen alueen nykytilanteesta ja 

tulevaisuuden näkymistä. Kaavoituskatsauksessa 2025 (tekla 26.3.2025, 
pykälä 51, esityslistaliite A) asiaa on avattu, mutta se ei ole enää täysin 
ajan tasalla tai vaatii tarkempaa avausta valmistelun etenemisestä. Myös 
mahdollisen uuden uimahallin sijainnista on käyty paljon keskustelua 
kuntalaisten keskuudessa. Lisäksi on tuotava tietoon Talvisalon uuden 
liikuntahallihankkeen edistyminen. 

 
 Aila Makkonen esitti, että ruokapalvelun investoinnit ja hankinnat vuodesta 

2021 alusta asti tulee tuoda teklan seuraavaan kokoukseen joka on 
15.4.2025. 

  
 Janne Leinonen tiedusteli miten Savonlinnan kaupunki edistää torikaavaa?  
 Savonlinnan torialueella toimii yrittäjiä ja toimijoita poikkeusluvilla, mikä luo 

epävarmuutta pitkäjänteiselle toiminnalle ja investoinneille. Miten kaupunki 
aikoo edistää hyväksytyn torikaavan valmistelua eteenpäin niin, että 
alueen toimijoille saadaan selkeät askelmerkit ja toimintasuunnitelma 
kaavan toteuttamiseksi? Mitkä ovat kaupungin konkreettiset toimenpiteet ja 
aikataulu kaavan etenemiselle? 

 
 Pekka J. Laitinen pyysi selvittämään torin suunnittelun kustannusarvion n. 

100 000 euron tarkkuudella. 
  


